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Murter, 25. lipnja 2020. 
 

ZAPISNIK 
sa  26 . sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati održane 25. lipnja 2020. godine sa 

početkom u 20,00 sati u prostoriji „Narodne knjižnice i čitaonice“ 
 

Sjednici su bili nazočni vijećnici: Sandra Turčinov, Ivana Drescher, Enio Turčinov, Edo Juraga, Ana Begić,  
Venčoslav Skračić, Maja Barešić, Joso Mudronja 

Odsutni:, Ivana Juran Magdić,  Milan Ježina, Vladimir Turčinov, opravdano odsutan 

Ostali nazočni: Toni Turčinov-načelnika OMK,  Mirjana Jakovljević-djelatnica OMK, Melanija Turčinov 
Rameša-pročelnica OMK 

Zapisničar: Vesna Juran 

Utvrđivanje kvoruma 

Predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od jedanaest vijećnika 
nazočno osam vijećnika te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

SAT VIJEČNIČKIH PITANJA: 

Edo Juraga: što je sa autobusnim linijama? 

Toni Turčinov: županija je ta koja daje koncesije. Strašno je da nemamo linije. Svi se ograđuju, a ja onda 
ne znam do koga je. Ja sam u razgovorima sa par firmi te da bi one tražile koncesiju. Danas smo poslali 
dopis Tisnome, Tribunju i Pirovcu da se i oni potpišu i mislim da će se i oni očitati. Sada je odluka na 
županiji da se očituju te da se izda koncesija za prijevoz putnika. Mi možemo sufinancirani za 30.000 
do 40.000 kuna. Nada se da će županiji doći do glave te da će se dati koncesija Vinceku ili nekom 
drugom jer ovo stvarno nema smisla.  

Venčoslav Skračić: prvo bi se referirao da samo materijale dobio ponedjeljak 22.6. a po poslovniku 
treba 5 dana. Moje pitanje je kakvo je stanje računa pošto je tema današnje sjednice financije, znači 
koliko je stanje računa na današnji dan, a drugo pitanje je, pošto su na zadnjoj sjednici donesene odluke 
a među njima je i odluka o izradi VII. Izmjena i dopuna PPUOMK, koliko se puta sastao Odbor za 
prostorno uređenje i planiranje s obzirom da znamo da kada je gospodin načelnik krenuo u načelnički 
mandat toliko je polagao stručnosti i vjere u taj Odbor i kada se zadnji puta sastao i da li se sastao uoči 
ove  točke dnevnog reda.  

Toni Turčinov: da ste ostali na sjednici zadnji puta znali biste što se radilo, a i da ste pročitali ovaj 
sažetak možda sada ovo pitanje ne bi ni postavljali nego bi te ga dobili pročitanog. Ako želite surađivati 



i raditi onda ćete ostajati ovdje. Ja vam sada na to pitanje neću odgovoriti jer zadnji puta niste došli, a 
da ste bili sve biste vidjeli i čuli. Svi odgovori su bili dani, što se radilo i sa kime te zašto. Što se tiče 
računa u minusu smo 160.000 kuna.  

Melanija T. Rameša: što se tiče poziva u petak je dostava svim vijećnicima izvršena, međutim vi ste bili 
odsutni u Šibeniku pa vam poziv nismo mogli uručiti.  

Venčoslav Skračić: mene je Nina zvala na što sam ja odgovorio da sa u Murteru, ali ja nemam lokator 
niti ću ga imati. Ja sam svima dostupan pa mogu reći i 24 sata. Zahvaljujem.  

Venčoslav Skračić napustio je sjednicu.  

 

DNEVNI RED:  

1. Usvajanje zapisnika sa 25. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 
2. Prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Općine Murter-Kornati za 2020. godinu 

3. Prijedlog Izmjena i dopuna Plana razvojnih programa Općine Murter-Kornati za 2020. godinu s 
projekcijama za 2021. i 2022. godinu 

4. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Murter-Kornati za 2020. godinu 
5. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 

2020. godinu 

6. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati za 

2020. godinu 

7. Prijedlog Izmjena i dopuna javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2020. godinu 

8. Prijedlog Izmjena i dopuna javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2020. godinu 

9. Prijedlog Izmjena i dopuna javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Murter-Kornati za 2020. godinu 

10. Odluka o zaduživanju Općine Murter-Kornati 

11. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju zaštite od požara na području Općine Murter-Kornati 

za 2019. godinu 

12. Prijedlog Provedbenog plana unapređenja zaštite od požara Općine Murter-Kornati za 2020. godinu 

13. Prijedlog Operativnog programa aktivnosti Općine Murter-Kornati za ljetnu sezonu 2020. godine 

14. Prijedlog Plana aktivnog uključenja svih subjekata zaštite od požara u 2020. godini 

15. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Vijeća za davanje koncesijskog odobrenja 

 

Toni Turčinov: imamo jednu nadopunu o kojoj smo već raspravljali prije godinu dana. Točka bi glasila  

Prijedlog Zaključka o razmatranju zahtjeva Snježane Krcivoj. 

 

Edo Juraga: dnevni red sa nadopunom glasi:  

1. Usvajanje zapisnika sa 25. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 
2. Prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Općine Murter-Kornati za 2020. godinu 
3. Prijedlog Izmjena i dopuna Plana razvojnih programa Općine Murter-Kornati za 2020. godinu s 

projekcijama za 2021. i 2022. godinu 
4. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Murter-Kornati za 2020. godinu 



5. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture Općine Murter-Kornati 
za 2020. godinu 

6. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-
Kornati za 2020. godinu 

7. Prijedlog Izmjena i dopuna javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2020. godinu 
8. Prijedlog Izmjena i dopuna javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2020. godinu 
9. Prijedlog Izmjena i dopuna javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Murter-Kornati za 2020. 

godinu 
10. Odluka o zaduživanju Općine Murter-Kornati 
11. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju zaštite od požara na području Općine Murter-

Kornati za 2019. godinu 
12. Prijedlog Provedbenog plana unapređenja zaštite od požara Općine Murter-Kornati za 2020. 

godinu 
13. Prijedlog Operativnog programa aktivnosti Općine Murter-Kornati za ljetnu sezonu 2020. godine 
14. Prijedlog Plana aktivnog uključenja svih subjekata zaštite od požara u 2020. godini 
15. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Vijeća za davanje koncesijskog odobrenja 
16. Prijedlog Zaključka o razmatranju zahtjeva Snježane Krcivoj. 

 
 

➢ Dnevni red sa nadopunom prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 
 

1. Usvajanje zapisnika sa 25. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 

• Zapisnika sa 25. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 
2. Prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Općine Murter-Kornati za 2020. godinu 

 

Toni Turčinov: proračun je bio oko trideset šest milijuna , rashodi i izdaci su planirani u iznosu od  
36.438,500 kuna. Proračun smanjujemo za oko pet milijuna kuna, a smanjujemo ga kroz dva projekta 
a to je stavljanje na čekanje reciklažnog dvorišta te okretište iza pumpe. Ne možemo ga izbaciti ali ga 
možemo prolongirati pa ako bude bolje vrijeme ćemo ga napraviti. Imamo i pasarelu koja bi trebala 
biti plaćena u drugoj godini. Smanjene su kazne, prihodi općinskih djelatnika su smanjeni. Kako vidite 
po proračunu ono što se moglo smanjiti se smanjilo. Ja ne bi išao u detalje. Smanjilo se oko 4.963.630 
kn. 

• Prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Općine Murter-Kornati za 2020. godinu prihvaćen je 
JEDNOGLASNO 

 

3. Prijedlog Izmjena i dopuna Plana razvojnih programa Općine Murter-Kornati za 2020. 
godinu s projekcijama za 2021. i 2022. godinu 

 

Toni Turčinov: to je ista stvar. Kako se mijenja rebalans tako se mijenja i ovo. Nema nekih razlika.  

Josipa Skračić: to je izvađeni dio iz Proračuna.  



• Prijedlog Izmjena i dopuna Plana razvojnih programa Općine Murter-Kornati za 
2020. godinu s projekcijama za 2021. i 2022. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

4. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Murter-Kornati za 
2020. godinu 

 

Melanija T. Rameša: u članku 6. stavak 1. iznos od 14.000.000,00 kn zamjenjuje se iznosom od 

10.000.000,00 kn, a odnosi se na izgradnju vrtića.  

• Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Murter-Kornati za 2020. 
godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

5. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture Općine 
Murter-Kornati za 2020. godinu 

 

Toni Turčinov: to je izuzeto iz rebalansa, neke stvari su izdvojene, izgradnja objekata/dogradnja 

vodovodne mreže 20.000,00 kn , izgradnja objekata i uređenje odvodnje 100.000,00 kn ,izgradnja 

oborinske odvodnje 10.000,00 kn, uređenje šetnice Latinsko idro 400.000,00 kn, izgradnja i uređenje 

plaže Luke 355.000,00 kn, uređenje skala prema crkvi sv.Roko 91.000,00 kn, izgradnja pristupnog puta 

za vrtić 500.000,00 kn, projekt Historic – uređenje arheološko-rekreacijskog parka Colentum  

2.100.000,00 kn, uređenje obale Murterski škoji 10.000,00 kn, izgradnja športskog centra Murterski 

škoji  620.000,00 kn,   instalacija opreme za bežićni Internet – Wifi4EU 112.000,00 kn , nerazvrstane 

ceste-asfaltiranje i javna rasvjeta to je onaj kredi što smo ga uzeli, ostalo su većinom dokumentacije, a 

sa reciklažnim dvorištem ne znamo što ćemo. Rekonstrukcija pumpe ide u 10 mjesecu, a ja bi volio da 

uredimo cijeli onaj dio.          

• Prijedlog Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture Općine Murter-
Kornati za 2020. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

6. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine 
Murter-Kornati za 2020. godinu 

 

Toni Turčinov: to vam je isto.  

• Prijedlog Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Murter-
Kornati za 2020. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

7. Prijedlog Izmjena i dopuna javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2020. 
godinu 

Josipa Skračić: U Programu javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2020. godinu u članku 2. 

stavak 2. iznos „880.000,00 kuna“ zamjenjuje se iznosom „830.000,00 kuna“. U članku 4. stavak 2. iznos 

od „250.000,00 kuna“ zamjenjuje se iznosom „200.000,00 kuna“. U članku 4. stavak 2. točka 6. 



(Karnevalska udruga „Murterske poklade“) iznos od „50.000,00 kuna“ zamjenjuje se iznosom od 

„30.000,00 kuna“. 

Melanija T. Rameša: samo da upozorim u članku 2. ovih izmjena i dopuna iznos od 250.000,00 kuna 

piše da se zamjenjujem iznosom od 200.000, 00 kuna, a trebalo bi biti 230.000,00 kuna.  

• Prijedlog Izmjena i dopuna javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2020. godinu 
prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

8. Prijedlog Izmjena i dopuna javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2020. 
godinu 

 

Toni Turčinov: tu isto nema nekih velikih izmjena.  

• Prijedlog Izmjena i dopuna javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2020. godinu 
prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

9. Prijedlog Izmjena i dopuna javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Murter-Kornati za 
2020. godinu 

 

Josipa Skračić: povećanje se odnosi na to koliko ima stipendija. 

Toni Tučinov: ostalo je sve isto. 

• Prijedlog Izmjena i dopuna javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Murter-Kornati za 2020. 
godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

10. Odluka o zaduživanju Općine Murter-Kornati 
 

Toni Turčinov: ovo je kredit za koji smo mi već glasali, pa smo rekli da ga nećemo dizati, ali uz vrtić mi 

ne možemo odraditi colentum. Zato moramo dignuti revolving kredit na godinu dana, jer će nam se ta 

sredstva vratiti u godinu dana. Kamata nije velika. Bilo bi glupo da ne iskoristimo ono što smo dobili.  

• Odluka o zaduživanju Općine Murter-Kornati prihvaćena je JEDNOGLASNO 
 

11. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju zaštite od požara na području Općine 
Murter-Kornati za 2019. godinu 

 

Melanija T. Rameša: sukladno Zakonu o zaštiti od požara predstavničko tijelo jedinice lokalne 

samouprave razmatra izvješće o stanju zaštite od požara na svom području te donose zaključak. U 

2019. godini bilo je 7 registriranih intervencija. Dva požara u pomorskom prometu jedna tehnička 

intervencija u kući, jedan požar u hotelu, na livadi, jedna na makiji i šikari i jedna lažna dojava.  

• Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju zaštite od požara na području Općine 
Murter-Kornati za 2019. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 



12. Prijedlog Provedbenog plana unapređenja zaštite od požara Općine Murter-Kornati za 
2020. godinu 

 

Melanija T. Rameša: to je isto sukladno zakonu o zaštiti od požara donosi se provedbeni plan za tekuću 

godinu. Procjena se donosi svake pete godine, a postojeće stanje se ažurira. Naša procjena je donesena 

2017.godine. Ovo je isto jedna forma koja je uz neke sitne izmjene uvijek ista.  

• Prijedlog Provedbenog plana unapređenja zaštite od požara Općine Murter-Kornati za 
2020. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

13. Prijedlog Operativnog programa aktivnosti Općine Murter-Kornati za ljetnu sezonu 
2020. godine 

 

Melanija T. Rameša: kao i ove dvije prethodne točke ona se isto izrađuje sukladno Zakonu o zaštiti od 

požara i Zakona o vatrogastvu, na način da se malo ažurira postojeće stanje te se iskorigiraju kontakti 

u županiji. 

• Prijedlog Operativnog programa aktivnosti Općine Murter-Kornati za ljetnu sezonu 2020. 
godine prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

14. Prijedlog Plana aktivnog uključenja svih subjekata zaštite od požara u 2020. godini 
 

Melanija T. Rameša: to je isto kao i prethodne točke. Postojeće stanje se treba uskladiti sa eventualnim 

izmjenama.  

• Prijedlog Plana aktivnog uključenja svih subjekata zaštite od požara u 2020. godini 
prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

15. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Vijeća za davanje koncesijskog 
odobrenja 

 
Melanija T. Rameša: sukladno dopisu kojeg smo bili dosadašnji član Vijeća za koncesijska odobrenja, 

predstavnik Lučke kapetanije, ispostave Tisno, Milan Ježina razrješuje se dužnosti člana Vijeća za 

davanje koncesijskih odobrenja Općine Murter-Kornati te se umjesto njega imenuje Andrej Mudronja, 

predstavnik Lučke kapetanije, ispostave Murter. 

 

• Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Vijeća za davanje koncesijskog 
odobrenja prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

 

 

 



16. Razmatranje prigovora Snježane Krcivoj 
 

Melanija T. Rameša: gospođa Krcivoj je već bila tema Vijeća te je vijeće donijelo Zaključak da se odbija 
zahtjev Snježane Krcivoj koja traži povrat dijela k.č. *1156.  

Edo Juraga: prijedlog je da se donese zaključak kao i prošle godine, o odbijanju zahtjeva gospođe 
Snježane Krcivoj. 

• Jednoglasno se donosi Zaključak o odbijanju prigovora  Snježane Krcivoj 

 

Sjednica Općinskog vijeća završena je u 21,00 sati. 

Zapisničar:        Predsjednik: 

Vesna Juran        Edo Juraga 

 


